

Giving Doxycycline Pills to Your Child



- The amount of medicine depends on the child's weight.
- For a child who weighs less than 55 pounds (25kg), you should use the Doxycycline Suspension for your child, not the pills. Please refer to that page for directions.
- Give two doses each day. Give one in the morning and one in the evening. Give the amount marked below for your child.
- To make it taste better, the medicine can be crushed and mixed with a small amount of food or juice. Be sure the child takes all this mixture to get the full dose of medicine.

Child's weight	Morning Dose Amount	Evening Dose Amount
Under 55 pounds (under 25 kg)	See the page about Doxycycline Suspension for medicine directions	
55-80 pounds (25-36 kg)	½ pill	½ pill
81-98 pounds (37-44 kg)	1 pill	½ pill
99 pounds or more (45kg or more)	1 pill	1 pill



Как давать таблетки доксициклина Вашему ребенку



- Доза лекарства зависит от веса ребенка.
- Для детей, чей вес не превышает 25 кг (55 фунтов), Вы должны использовать доксициклин в форме суспензии, а не таблеток. Смотрите нужную страницу для инструкций.
- **Каждый день давайте две дозы. Давайте одну дозу утром, а вторую вечером.** Давайте Вашему ребенку отмеченные ниже дозы лекарства.
- Для того чтобы улучшить вкус, лекарство можно растолочь и смешать с небольшим количеством пищи или сока. Удостоверьтесь в том, что ребенок принял всю смесь, чтобы он получил полную дозу лекарства.

Вес ребенка	Утренняя доза	Вечерняя доза
до 25 кг (До 55 фунтов)	См. лист с инструкциями по применению суспензии доксициклина.	
25-36 кг (55-80 фунтов)	¹⁄₂ таблетки	¹⁄2 таблетки
37-44 кг (81-98 фунтов)	1 таблетка	½ таблетки
45 кг или более (99 фунтов или более)	1 таблетка	1 таблетка